
204938

To: 5.1.2e RELES @minvws.nl]
From: 5.1.2e )
Sent: Thur 4/2/2020 2:51:23 PM

Subject: FW: kritische producten COVID-19 noodzaak tot gecoérdineerde actie

Received: Thur 4/2/2020 2:51:23 PM

Kopie van 2020 04 01 Reactifiiesteling 01-04-2020xlsx. xlsx xlsx

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry com)

van: TEEN"SEEMnaz n>
Verzonden: 2 apr. 2020 16:17

)EEins i>; JEEI@nfu-inkoop.nl>;
@nvz-ziekenhuizen.nl>
@igh.com>;"CAE" <BEEEEDI @minvws.ni>

Onderwerp: kritische producten COVID-19 noodzaak tot gecodrdineerde actie

Naar aanleiding van de mail ver RE net vol
De nood begint echt hoog te worden.

Tekorten op kritische producten dreigen c.g. bestaan her en der al binnen de ziekenhuizen.

(instellingen proberen dit in de regio op te vangen, maar dat is geen houdbare oplossing).

Wij vrezen dat o.a. opschaling van de capaciteit van de IC belemmerd gaat worden door schaarste van verbruiksmiddelen,

Het moet nu echt heel snel worden opgepakt. (en dat vraag ik nu al bijna 2 weken!)
Dit is een overzicht als voorbeeld dat ik van een ziekenhuis via het ROAZ heb ontvangen.

Het LNAZ kan in de inkoop helaas niks betekenen,, daarvoor kijken we echt naar de deskundigen.

Vanzelfsprekend bereid om mee te denken en werken waar nodig .

Groet

5.1.2e

Ik kopieer mijn aanspreekpunten bij het LCPS in.

Verzonden: donderdag 2 april 2020 15:48

Aan: 5.1.2e <ERFEA@ nfu-inkoop.nl>; @ nvz-ziekenhuizen.nl>

ee: 5.1.2e <PEAFC@Inaz.nl>; A. @ggdghornl>; EEEJBEN on:

ziekenhuizen.nl>

Onderwerp: RE: Hulpmiddelen overleg

Morgen begint de procesbegeleider. lk zal haar snel bij jullie introduceren. We gaan er nu echt vaart achter zetten.

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie Postbus 20350, 2500 EJ Den

=



204938

Voorbeeld Van problemen in Zuyderland mail hieronder

van:IEEBEEToo c.n>
Verzonden: donderdag 2 april 2020 13:41

@Inaz.ni>; JEM eich. com>
CALI @zuyderland.nl>

Onderwerp: Fwd: Kopie van 2020_04_01 wesc fl seling 01-04-2020.xIsx.xlsx.xlsx

Naar aanleiding van de vergadering van zojuist zou ik de lijst met spullen tbv IC waar bij Zuyderland tekort aan is naar

jullie sturen.

Zodat landelijk ook ingezet/ gekeken kan worden wat beschikbaar is en of wat versneld verkregen


